

PROTOKOLL RY 8/2020

Datum: 2020-06-08

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittè

frånvarande: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittè

Till Officiella meddelanden:

-
- § 113 **Mötets öppnande**
 - § 114 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 115 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 116 **Pågående ärenden**
 - § 117 **Ekonomi**
 - § 118 **Landslag**
 - § 119 **SM**
 - § 120 **Däck**
 - § 121 **Teknik**
 - § 122 **Dispenser**
 - § 123 **Öppet Rallyforum**
 - § 124 **SGA**
 - § 125 **Rallyregler**
 - § 126 **Övriga frågor**
 - § 127 **Nästa möte**
 - § 128 **Mötets avslutande**

-
- § 113 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 114 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 115 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 116 Pågående ärenden

-RU diskuterade den försenade motionen. JR tillskriver FS med beslut och motivering.
 -SO kallar till möte med TK angående R5-bilar in i NAT4WD-klassen.
 -Vagnbok, vara eller icke vara, till utlandsreggad bil är ej klart, JR kontaktar PK för utredning.

§ 117 Ekonomi

-Inget nytt.

§ 118 Landslag

- Inget nytt.

§ 119 SM

-Enkäten från MAS, har mejlats.
 -SSR är inställt 2020. Hässleholms Snapphanerallyt körs under en (1) dag. ESR Linköping avgörs också under en (1) dag. Sandvikens SM kommer att köras.
 -SM 2021, WRC-bilar får starta i SM 2021. Möte med SRM skall bokas.

§ 120 Däck

-Inget nytt.

§ 121 Teknik

-JG och DL svarar angående handbroms till Volvo 240 Gr.F.
 -HA svarar om A-besiktning, AR uppdaterar, gammal version från 2004. Skillnaden mellan A och B-besiktning är att vid A-besiktning kontrolleras bilen även under.
 -JR skriver ett OM , angående spindlar som är homologerade är ok att användas, märket har ingen betydelse.
 -SO lägger upp en länk från Transportstyrelsen om att tillfällig dispens ges till "vit-skyltade" tävlingsbilar.
 -TK ställer sig positiv till en(1) 4WD-klass i SM.
 -Digital vagnbok kommer att ske, men är inte tidsplanerad.
 -TK delar vår uppfattning att säkerheten höjs om man får byta säte för kartläsaren i rallybilar så att sätet är anpassat efter kartläsarens kropp utan att göra en tillägghomologering. Särskilt användbart om man byter kartläsare mellan tävlingar. Då det finns två olika FIA-standard för säten är det viktigt att man väljer samma typ då bl.a infästningen skiljer. AS-säte får bytas mot annan AS och CS-säte får bytas mot annan CS på kartläsarsidan utan tillägghomologering. TK publicerar.

§ 122 Dispenser

-JR svarar att dispens ej behövs i ärendet uppklassning ungdom till c-förare.

§ 123 Öppet Rallyforum

-Kontaktperson blir Elisabeth Svensson, Östergötlands BF.

§ 124 SGA

-Inget nytt.

§ 125 Rallyregler

-RU uppmärksammar att en del tävlingar har genomförts där 18-årsregeln har åsidosatts.
 -SO svarar Regelgruppen angående språkproblem, lokal alternativ lokaltävling.

§ 126 Övriga frågor

-RU har emottagit information från SBF som har gått ut till distrikten, hur klubbarna skall starta upp tävlingar. Vi, RU, ger inga tillstånd, det gör distrikten och polismyndigheten.
 -JR skapar ett OM, angående förlängning av uppklassningstid.

§ 127 Nästa möte

-Nästa möte 29/6 kl. 20.00.

§ 128 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21.50.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh